Ref No: OOEHS / Cir / 77/ 2021-22

January 14, 2022

Circular - Regarding Mode of Learning - CBSE - KG1 to Grade XII/IGCSE R1 - S5

Dear Parent,

Greetings!

As per the directives from the Ministry of Education for achieving a safe educational environment under the current health circumstances; in addition to implementing the national precautionary measures to limit the spread of the Corona virus (Covid-19); and in the context of following up the progress of the situation in order to have a safe return to schools, kindly note that:

It has been decided to extend the remote learning system for one more week; effective from 17/01/2022 to 21/01/2022.

Any further updates from the relevant Ministry, will be communicated to parents through circular. Please keep yourself updated with the relevant Ministries and School Website.

تماشياً مع توجيهات وزارة التربية والتعليم لتحقيق بيئة تعليمية آمنة في ظل الظروف الصحية الراهنة. بالإضافة إلى تنفيذ الإجراءات الاحترازية الوطنية للحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد -19). وفي سياق متابعة تقدم الوضع من أجل عودة آمنة للمدارس ، يرجى ملاحظة ما يلي:

تقرر تمديد نظام التعلم عن بعد لمدة أسبوع آخر. شكل فعال 2022/01/17 إلى 2022/1/21.

سيتم إرسال أي تحديثات أخرى من الوزارة ذات الصلة إلى أولياء الأمور من خلال التعميم. يرجى تحديث نفسك مع الوزارات ذات الصلة وموقع المدرسة.

Regards,

Dr. S. Reshma Principal